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Question 6: Would you be able to clarify if a resource can be submitted for a region in which they do not 
currently reside, as long as they are willing to pay their own travel expenses for the metropolitan region? 

Answer 6: Yes 

  

Question 7: For the assessment of competencies, would having been an senior adjudicator under the 
Indian Residential Schools Settlement Agreement claims assessment process be considered?  
 
Answer 7: It would be considered a fulfillment of some of the stated requirements. 
  
Question 8: In the assessment of qualifications, what importance would be given to having been 
designated by the Canadian Human Rights Commission (Roster of Alternative Resolution specialists with 
experience in Aboriginal communities)?  
 
Answer 8 : It would be considered a fulfillment of some of the stated requirements. 
  

 
 _________________________________________________________________________ 

 

DOC 1000183366 and 1000183367 

 

Question 6: Seriez-vous en mesure de préciser si une proposition peut être soumise pour une région 
dans laquelle les médiateurs ne résident pas à l'heure actuelle, s'ils sont disposés à payer leurs propres 
frais de déplacement pour la région métropolitaine?  
 
Réponse 6: Oui 
 

Question 7: Dans l’évaluation des compétences, est-ce que le fait d’avoir été l’un des arbitres sénior 

sous le programme des réclamations concernant les écoles résidentielles indiennes seraient considérés? 

 
Réponse 7: Il serait considéré comme une réalisation de certaines des exigences énoncées.  
 
Question 8: Dans l’évaluation des compétences quel importance serait accordée au fait d’avoir été 
désigné par la Commission canadienne des droits de la personne (Roster of Alternative Resolution 
specialists with experience in Aboriginal communities)? 
 
Réponse 8: Il serait considéré comme une réalisation de certaines des exigences énoncées.  
  
 


